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Vragen van de leden Bouwmeester en Arib (beiden PvdA) aan de staatssecretaris van Justitie
over de vondst van kinderporno in een TBS-kliniek. (Ingezonden 4 februari 2009)

1
Kent u het bericht “Pedo's kijken kinderporno in tbs-kliniek”? 1)

2
Waren het inderdaad “ernstige geruchten” over de aanwezigheid van vuurwapens die de
aanleiding vormden voor onderzoek door medewerkers van de kliniek? Zo ja, hoe lang
circuleerden die geruchten alvorens er onderzoek werd gehouden en hoe lang duurde het eer
het genoemde materiaal werd gevonden? Zo nee, wat was dan wel de aanleiding voor het
onderzoek?

3
Welke maatregelen heeft de kliniek getroffen na de genoemde vondsten? Wat zijn de
gevolgen voor de betrapte patiënten?

4
Zijn er aanwijzingen dat er ook in andere tbs-klinieken dan de van Mesdagkliniek
kinderporno of (nep)vuurwapens in omloop zijn? Bent u bereid dit te onderzoeken en de
uitkomsten daarvan in samenhang met de antwoorden op bovenstaande vragen aan de Kamer
voor te leggen?

1) De Telegraaf, 29 januari 2009

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid De Roon (PVV),
ingezonden 3 februari 2009 (vraagnummer 2009Z01658 / 2080911560, het lid Teeven
(VVD), ingezonden 3 februari 2009 (vraagnummer 2009Z01660 / 2080911580) en de leden
Joldersma en Jager (beiden CDA), ingezonden 3 februari 2009 (vraagnummer 2009Z01674 /
2080911720)


